
Styremøte i historielaget på skolen mandag 05.03.2018 kl. 19.30 

 

Tilstede: Marit, Sonja, Steinar L og Steinar T  

 

Post og info 

*Mottatt kontingent fra Aust-Agder Museums og arkivlag, for 2018, sendt videre til Marit. 

 

Økonomi 

*Ca. 114 000,- på konto. 

*Noen utstående fakturaer i forhold til de som selger årsskriftet. 

*Vi har ikke hatt ISBN på årsskriftet, bør vi ha dette – bokhandlerne etterspør dette. Marit 

  sjekker opp rundt temaet. 

 

Dialektprosjekt 

Ikke noe nytt siden sist.  

 

Tauverk opp til Sandøytårnet 

Alt er hos Jørgen klar til å sette opp når snøen forsvinner. Steinar L. har kuttet vekk noen 

grener på noen trær.  

 

Billeddatabasen 

Ikke noe nytt siden sist. 

 

Årsskriftet 

Styret gjennomgikk listen for å se på om vi har illustrasjoner og fotografier til artiklene. Det 

blir ett fyldig årsskrift i år også, noen artikler må ligge til 2019. 

Tilbudet fra trykkeriet er mottatt og styre vil akseptere, Anne gir beskjed til trykkeriet. 

 

Årsmøtet 

Steinar T. har avtalt med Frank Thorsen om å holde foredrag på fredag 15. juni. Temaet blir 

«Krigsseilerne» og vil omhandle det arbeidet han har gjort med registeret, samt trekke frem 

personer med tilknytning til øya. Steinar L. bekreftet at lokalet er ledig. Steinar T. må sjekke 

ut mulighet for mobilnett oppkobling på lokalet. 

 

Andre arrangementer som kan vurderes holdt?  

Det ble foreslått at man også kunne vurdere å arrangere arrangementer bort fra øya, lignende 

utflukt til gruven på Nes Verk. Kan være arrangementer for hele familien eller kun for voksne 

– avhengig av hvor man velger å dra.  

 

Neste styremøtet er foreslått til 9. april kl. 1930. 

 

Referent: Sonja 


